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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 7. april 2010 stillet mig følgende spørgsmål L 154 -
1, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål nr. 1:

"Er ministeren indstillet på at stille et ændringsforslag, der indebærer, at anlæg, 
der udelukkende anvender biogas, igen kan anvende treledstariffen + pristillæg, 
således at disse anlæg igen motiveres til at anvende biogas, når elprisen er høj? 
Der henvises til Energistyrelsens notat af 5. februar 2010, hvor der gøres 
opmærksom på, at en sådan ændring vil motivere denne type anlæg til at 
producere mest, når elprisen er høj. Spørgeren er opmærksom på, at ændringen 
forudsætter enighed blandt partierne bag energiaftalerne fra 2004 og 2008."

Svar:

Jeg er indstillet på at overveje muligheden, men har behov for at analysere forslaget 
nærmere.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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